
Geachte leden van de Raad,

Ik ben Frans Robben, woon op de Haansberg tegenover de 
zoeklocatie voor 600 woningen.

Ik ben lid van de kopgroep buitengebied en actief in de 
werkgroep Wijk en idee. 

Met deze werkgroep brengen we mensen samen en met 
elkaar onderhouden we het Mariakapelletje, De Blikvanger 
en het Kruisbeeld en nemen daarmee een stukje 
verantwoordelijkheid voor de Haansberg op ons.


Door corona was het niet mogelijk om met alle 
buurtbewoners fysiek bij elkaar te komen, daarom wil ik 
terugkomen op de bijeenkomst in 2019.

Daar hebben we met vele buurtbewoners onze belangen 
onder de aandacht van de gemeente kunnen brengen. 

Er is toen goed geluisterd en onze belangen zijn toen ook  
vastgelegd.

In de rapporten en denkrichting voor de omgevingsvisie 
vind ik de meeste van deze belangen terug. 

Toch wil ik deze belangen nog een keer onder uw aandacht 
brengen met het verzoek om deze expliciet op te nemen als 
U besluit van deze denkrichting de omgevingsvisie en 
daarmee beleid te maken.

                                                                                            
Wij wonen mooi op de Haansberg en geven ons uitzicht 
niet graag op, toch zien wij ook dat De Hoge Haansberg 
een realistische locatie voor 600 woningen is.

Onze wensen, onze belangen om tot een goed draagvlak te 
komen zijn:


De Haansberg is historisch erfgoed, hij komt al in 1265 in 
de kronieken voor, is waardevol erfgoed, zowel volgens de 
MER als de Heemkunde kring Jan Uten Houten. Ook zij 



adviseren laat de Haansberg onaangetast en laat die buiten 
het te ontwikkelen woongebied iets wat wij ook graag 
willen.


Laat tussen de Hoevenseweg, de Oude Grind, de 
Haansberg en de wijk Hoge Haansberg een vrije randzone. 
Geef die, zoals de Heemkunde kring Jan Uten Houten 
voorstelt, organisch vorm en laat daar landelijk en stedelijk 
gebied geleidelijk in elkaar overlopen. 

Een groene zone tussen de twee gebieden zoals ook de 
functie van de Groene Wig zou kunnen worden. 

In de schetsen in de deelnotitie omgevingsvisie 
Bouwlocaties en Wegvarianten lijkt dit wel ingepland maar 
het is niet erg concreet.


Vul niet alle open ruimtes op De Oude Grind en Haansberg 
in, laat een paar doorzichten open. Ook hier adviseert 
Heemkunde kring Jan Uten Houten om deze randzone, het 
historische erfgoed, niet te verdichten.


Laat de ontsluiting van de wijk Hoge Haansberg niet via de 
Haansberg lopen, daar is de Haansberg niet geschikt voor 
en gezien de historische erfgoed waarde, ook niet geschikt 
te maken. Zeker niet als Haansberg Oost ontsloten wordt 
op de Haansberg.

Sluit de mogelijkheid van sluipverkeer vanuit de nieuwe wijk 
naar de Haansberg uit.


Wij zijn geen voorstanders van het doortrekken van de 
Aletta Jacobslaan. 

Mocht U daar toch toe besluiten dan graag conform het 
voorstel in de notitie financiële doorberekening. 




Hierbij krijgt het verkeer van het noordelijk deel van de 
Haansberg een aansluiting op de verlengde Aletta 
Jacobslaan en het zuidelijk deel krijgt alleen een aansluiting 
voor fietsers op die verlengde Aletta Jacobslaan.


Geachte leden van de Raad, met het realiseren van deze 
punten blijft het historische karakter van de Haansberg en 
daarmee het erfgoed zo goed mogelijk bewaard terwijl er 
toch een mooie nieuwe wijk kan  ontstaan en heeft U op 
deze punten draagvlak op de Haansberg. 



